

MINISTÈRE DE LA FONCTION PUBLIQUE  
ET DE LA REFORME ADMINISTRATIVE

MINISTRY OF PUBLIC SERVICE  
AND ADMINISTRATIVE REFORM

Commission ad hoc chargée du recrutement  
spécial de personnels judiciaires anglophones  
pour les ressorts des Cours d'Appel du Nord-  
Ouest et du Sud-Ouest

Ad hoc Commission in charge of special  
recruitment of Anglophones legal personnel for  
the jurisdictions of the North West and South  
West Courts of Appeal

N° 01/22/132 /MINFOPRA

Yaoundé, le

178 JUN 2018

## COMMUNIQUÉ RADIO-PRESSE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative informe les candidats au concours pour le recrutement spécial de cinquante (50) **Auditeurs de Justice** d'expression anglaise à la Division de la Magistrature et des Greffes de l'Ecole Nationale d'Administration et de Magistrature (ENAM), que les épreuves écrites dudit concours se dérouleront les samedi **30 juin** et dimanche **1<sup>er</sup> juillet 2018** dans les centres d'examen de **Yaoundé, Bamenda, Buéa et Garoua**.

Les candidats régulièrement inscrits sont invités à passer dans son Département Ministériel, dans les Délégations Régionales de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative ou sur le site internet : <http://www.minfopra.gov.cm> consulter les listes provisoires des candidats autorisés à concourir.

Il rappelle aux candidats ayant choisi le centre d'examen de Yaoundé qu'ils composeront sur le site de l'Ecole Nationale d'Administration et de Magistrature (ENAM) et à ceux des trois (03) autres centres qu'ils seront informés du lieu du déroulement desdites épreuves par les autorités régionales.

L'appel devant les salles d'examen se fera dès 07 heures précises. Chaque candidat devra se munir de sa carte nationale d'identité et du récépissé de dépôt du dossier de candidature.

### Ampliations :

- MINFOPRA/CELCOM
- MINJUSTICE
- MINESUP
- ENAM
- TTES LES DEL.REG./MINFOPRA
- SITE WEB/MINFOPRA
- SOPECAM
- ARCHIVE/CHRONO



N° *D/2/132* /MINFOPRA

Yaounde,

18 JUN 2018

## PRESS-RELEASE

The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby informs candidates for the competitive examination for the special recruitment of **50 (fifty) Pupil Magistrates** of English expression into the Magistracy and Registry Division of the National School of Administration and Magistracy (ENAM), that the written part of this competitive examination shall take place from Saturday **30<sup>th</sup> June to Sunday 1<sup>st</sup> July 2018** in the examination centres of **Yaounde, Bamenda, Buea, and Garoua.**

Duly registered candidates are requested to consult the provisional list of those authorized to sit this examination at the Ministry of the Public Service and Administrative Reform, its Regional Delegations or the website <http://www.minfopra.gov.cm>.

The Minister reminds candidates who have chosen the examination centre of Yaounde that the written part of the said examination shall be take place in ENAM (National School of Administration and Magistracy) while the candidates of the other 03 (three) examination centres shall be informed of their respective venues by the regional authorities.

Candidates are equally informed that the latest time to arrive at their examination centres is 7:00 a.m. prompt. They should come along with their national identity cards and registration slips.

### Copies :

- MINFOPRA/CELCOM
- MINJUSTICE
- ENAM
- ALL REG. DEL./MINFOPRA
- WEB SITE/MINFOPRA
- SOPECAM
- NOTICE BOARD/FILE



*[Signature]*  
**JOSEPH LE**  
Minister of the Public Service and  
Administrative Reform